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   R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 24 iunie 2012 ora 1700  în şedinţa de constituire a  
Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud 

 
 

 La şedinţã participã: 
- domnul Emil Radu Moldovan – preşedintele Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud; 
- domnul Iosif Redl – secretarul judeţului. 
- Cei 30 de consilieri judeţeni aleşi la alegerile din 10 iunie 2012. 
- Din partea Instituţiei Prefectului doamna Nastasia-Ani Bob – prefectul judeţului şi 

domnul Ovidiu-Victor Frenţ – subprefectul judeţului. 
 Din partea Serviciului Cooperare, Relaţii Publice, Cancelarie: 

- doamna Moldovan Nicoleta – consilier asistent; 
- doamna Ciocan Ionela-Simona – consilier asistent; 
- domnul Vereş Paul – consilier principal. 
- Domnul Ţintean Ioan – senator. 
- Reprezentanţii mass-media. 
 

* 
 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Stimaţi colegi, bine aţi venit. Îmi cer scuze pentru că e duminică după-masa, dar conform 

termenelor legale, după vineri, nu se potrivea decât ziua de duminică, la două zile după prima 
convocare. 

Bun venit. Vă doresc tuturor mult succes şi sper ca colaborarea noastră în cadrul 
Consiliul Judeţean, în interesul judeţului şi a cetăţenilor judeţului Bistriţa-Năsăud să fie una 
fructuoasă. 

Conform legii, declar deschisă şedinţa de constituire a Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud, urmare a alegerilor locale din data de 10 iunie 2012 şi o să vă rog să ne ridicăm pentru 
intonarea imnului de stat. 

~ se intoneazã imnul naţional ~ 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Conform prevederilor legii, constat că sunt prezenţi 30 de consilieri din cei 30 

de consilieri desemnaţi aleşi şi declar şedinţa legal constituită. 
 
În continuare, domnul preşedinte Emil Radu Moldovan prezintă rezultatul alegerilor 

pentru Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud, urmare a scrutinului electoral din 10 iunie 2012, 
conform procesului-verbal întocmit de Biroul Electoral de Circumscripţie Judeţeană Nr. 6 
Bistriţa-Năsăud (anexat la prezentul proces-verbal). 

 
Ştiţi cu toţii că, pentru buna funcţionare a Consiliului Judeţean, pentru validarea lui avem 

nevoie de o Comisie de validare. Conform legii, comisia este compusă dintr-un număr de 3 
până la 5 membri şi aş vrea să vă propun un număr de 5 membri pentru Comisia de validare. 

Se supune la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu unanimitate de voturi “pentru” s-a stabilit un număr de 5 membri pentru 

Comisia de validare. 
 
Şi v-aş ruga, sigur asta nu e o prevedere legală, dar poate fi o cutumă după care să 

lucrăm în continuare, ca fiecare grup politic să-şi stabilească un lider al grupului politic cu care 
se pot face şi negocierile şi toate discuţiile care urmează şi v-aş ruga ca înainte de a trece să 
facem propuneri pentru Comisia de validare să vă desemnaţi câte un lider al grupului politic. 
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Aştept propuneri. Domnul Dolha, vă rog 
Nechita-Stelian Dolha:  
Liderul de grup politic pe care îl propun este domnul Suciu Daniel. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Din partea PDL-ului? 
Vasile Borş:  
Liderul de grup politic al PDL-ului este domnul Curteanu Eugen-Dicones. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. PP-DD-ul? 
Ramona-Cristina Bugnar:  
Din partea Partidului Poporului-Dan Diaconescu, domnul Todea Ştefan. 

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
E în regulă. Vă rog să trecem la propuneri pentru componenţa Comisiei de validare. 
Vă rog domnul Dolha. 
Nechita-Stelian Dolha:  
Pentru Comisia de validare o să propun din partea USL pe domnii: 
- Suciu Vasile-Daniel; 
- Deneş Ioan; 
- Stroe Iulian-Cristian. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul Curteanu, vă rog. 
Eugen-Dicones Curteanu: 
Din partea PDL o propunem pe doamna Monica Săsărman. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
PP-DD-ul? 
Ramona-Cristina Bugnar:  
Din partea PP-DD propunerea noastră este domnul Ştefan Todea. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cine este pentru această componenţă a Comisiei de validare? Împotrivă? Abţineri? 
Cu unanimitate de voturi “pentru” s-a aprobat componenţa Comisiei de validare. 
 
Îi rog pe colegii noştri din Comisia de validare să se retragă şi să aleagă un preşedinte, 

un vicepreşedinte şi un secretar. Cu rugămintea ca, după ce se aleg, colegii noştri să facă şi 
verificarea dosarelor. 

15 minute pauză. 
 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Înainte de a da cuvântul preşedintelui Comisiei de validare să ne prezinte procesul-

verbal, aş vrea să fac câteva precizări, pentru că sunt câteva neclarităţi sau, cel puţin au fost. 
Vreau să vă spun că ordinea de zi prevăzută în invitaţia de astăzi este o ordine de zi 

conform Legii nr. 215/2001, republicată, cel puţin primele 3 proiecte de hotărâri: 
- Proiectul de Hotărâre privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Judeţean  

Bistriţa-Năsăud; 
- Proiectul de Hotărâre privind validarea mandatelor pentru funcţia de consilier al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud declaraţi aleşi la alegerile locale din 10 iunie 
2012; 

- Proiectul de Hotărâre privind constituirea Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 
 
Sunt proiecte de hotărâri înscrise în ordinea de zi conform Legii nr. 215 care face referire 

la constituirea Consiliului Judeţean. După ce vom avea Consiliul Judeţean legal constituit, o să 
discutăm în continuare despre celelalte proiecte de hotărâre, când o să le şi aprobăm.  

Rog preşedintele Comisiei de validare să ne prezinte structura comisiei cu biroul ei şi 
procesul-verbal al Comisiei de validare. 

Domnul Deneş, vă rog. 
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Domnul Deneş Ioan – preşedintele Comisiei de validare – prezintă:  
PROCESUL-VERBAL încheiat cu prilejul desemnării preşedintelui, vicepreşedintelui şi 
secretarului Comisiei de validare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: 

- Preşedinte – domnul / doamna DENEŞ IOAN - nr. voturi: 5 
 - Vicepreşedinte – domnul / doamna STROE IULIAN-CRISTIAN - nr. voturi: 5 

- Secretar – domnul / doamna SUCIU VASILE-DANIEL - nr. voturi: 5 
Membrii: 
- SĂSĂRMAN MONICA – nr. voturi: 5 
- TODEA ŞTEFAN – nr. voturi: 5 

PROCESUL-VERBAL încheiat astăzi, 24 iunie 2012, în prima şedinţă a Comisiei de validare a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

 
 Se face validarea sau invalidarea mandatelor în ordinea alfabeticã, prin vot deschis al 
majoritãţii consilierilor prezenţi la şedinţã. Nu voteazã consilierul supus validãrii. 
 Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan nominalizeazã pe fiecare consilier în parte şi 
supune votului validarea lui ca şi consilier judeţean conform listei: 

 
 

1 BORŞ VASILE PDL 30 voturi “pentru” 
2. BUGNAR RAMONA-CRISTINA PP-DD 30 voturi “pentru” 
3. BUMBU MIHAI-ADRIAN PDL 30 voturi “pentru” 
4. COMAN SAMUEL LEON USL 30 voturi “pentru” 
5. CURTEANU EUGEN-DICONES PDL 30 voturi “pentru” 
6. DENEŞ IOAN USL 30 voturi “pentru” 
7. DOLHA NECHITA-STELIAN USL 30 voturi “pentru” 
8. GAFTONE IOAN USL 30 voturi “pentru” 
9. LĂCĂTUŞ EMIL PDL 30 voturi “pentru” 
10. MARC VASILE PDL 30 voturi “pentru” 
11. MOLDOVEANU ILEANA USL 30 voturi “pentru” 
12. MONTOIU GABRIELA-CĂTĂLINA PDL 30 voturi “pentru” 
13. MEREUŢĂ MIRCEA USL 30 voturi “pentru” 
14. MUREŞAN MIHAIL USL 30 voturi “pentru” 
15. NEGRUŞERI VASILE PDL 30 voturi “pentru” 
16. PANĂ ADRIANA-DOINA USL 30 voturi “pentru” 
17. PETER LUCA PDL 30 voturi “pentru” 
18. POP GEORGE USL 30 voturi “pentru” 
19. POPESCU GRIGORE-DORIN USL 30 voturi “pentru” 
20. PUGNA ALEXANDRU USL 30 voturi “pentru” 
21. ROGOZAN FLORIN-GRIGORE PDL 30 voturi “pentru” 
22. RUNCAN ANTON-CLAUDIU PDL 30 voturi “pentru” 
23. SĂSĂRMAN MONICA PDL 30 voturi “pentru” 
24. SIGHIARTĂU ROBERT-IONATAN PDL 30 voturi “pentru” 
25. STROE IULIAN-CRISTIAN USL 30 voturi “pentru” 
26. SUCIU ANDREI USL 30 voturi “pentru” 
27. SUCIU VASILE-DANIEL USL 30 voturi “pentru” 
28. ULECAN MARIA USL 30 voturi “pentru” 
29. URÎTE FLORIN-RADU PDL 30 voturi “pentru” 
30. TODEA ŞTEFAN PP-DD 30 voturi “pentru” 

 
 
O să vă rog să supunem la vot Proiectul de Hotărâre privind validarea mandatelor 

pentru funcţia de consilier al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud declaraţi aleşi la 
alegerile locale din 10 iunie 2012. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu unanimitate de voturi ”pentru” s-a aprobat. 
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 Se trece la depunearea jurãmântului potrivit urmãtoarei proceduri:  
Domnul Iosif Redl, secretarul judeţului, dã citire textului jurãmântului, dupã care 

consilierii validaţi se prezintã în ordine alfabeticã la pupitrul special amenajat pe care se 
aflã un exemplar din Constituţia României şi Biblie. Consilierul pune mâinile pe 
Constituţia României şi pe Biblie şi va pronunţa cuvântul „JUR”, dupã care va semna 
cele douã exemplare din Jurãmântul de credinţã. 

 
* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă supun votului dv. aprobarea Proiectului de Hotărâre privind constituirea 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu unanimitate de voturi ”pentru” s-a aprobat. 

 
* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mai avem un Proiect de Hotărâre privind alegerea vicepreşedinţilor Consiliului 

Judeţean Bistriţa-Năsăud şi un punct de diverse. 
Dacă sunt alte completări din partea dv. pentru ordinea de zi. 
Domnul Suciu Daniel, vă rog. 
Vasile-Daniel Suciu: 
Grupul consilierilor USL solicită înscrierea pe ordinea de zi a încă unui punct, înainte de 

Diverse, pentru constituirea şi alegerea Comisiilor de specialitate, cu denumirea şi numărul 
conform vechiului Regulament. 

Vă mulţumesc. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnul Suciu. Dacă sunt alte propuneri. Dacă nu, cine este pentru? 
Monica Săsărman: 
Ce votăm acuma? 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Pentru completarea ordinii de zi şi dacă aprobăm completarea, pe urmă ordinea de zi. 

Asta dacă sunteţi de acord cu completarea ordinii de zi. Ordinea de zi era prevăzută, conform 
legii, la început. Am votat trei proiecte de hotărâri, mai era al patrulea proiect de hotărâre cu 
alegerea vicepreşedinţilor şi este o propunere de completare a ordinii de zi cu alegerea 
componenţei a Comsiiilor de specialitate, cele patru Comisii de specialitate cu care a lucrat 
vechiul Consiliu Judeţean, numărul de membri şi componenţa nominală a lor. 

Deci, supun votului dv. propunerea de completare a ordinii de zi făcută de domnul 
consilier judeţean Daniel Suciu. Cine ste pentru? Împotrivă? Abţineri? 

Cu 18 voturi ”pentru” şi 13 voturi ”împotrivă” (Borş Vasile; Bumbu Mihai-Adrian; 
Curteanu Eugen-Dicones; Lăcătuş Emil; Marc Vasile; Montoiu Gabriela-Cătălina; Negruşeri 
Vasile; Peter Luca; Rogozan Florin-Grigore; Runcan Anton-Claudiu; Săsărman Monica; 
Sighiartău Robert-Ionatan; Urîte Florin-Radu) s-a aprobat completarea ordinii de zi. 
 

* 
 
Trecem la Proiectul de Hotărâre privind alegerea vicepreşedinţilor Consiliului 

Judeţean Bistriţa-Năsăud şi înainte de a trece la propuneri, am aici modelul de buletin de vot 
conform legii. Propunerile vor fi trecute în ordinea făcută în cadrul Consiliului, iar în dreptul 
numelui celui propus vă rog să puneţi un X în căsuţa care este în dreptul numelui, în dreptul 
celui pe care vreţi să-l alegeţi. În condiţiile pe care nu vreţi să-l alegeţi pe niciunul, nu puneţi nici 
un semn în căsuţa din dreaptă unde este trecută opţiunea. 

Vă rog să faceţi propuneri pentru prima funcţie de vicepreşedinte, ei fiind aleşi pe rând. 
Domnul Suciu Daniel, vă rog. 
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Vasile-Daniel Suciu: 
Grupul consilierilor USL îl propune pentru prima poziţie de vicepreşedinte pe domnul 

Nechita-Stelian Dolha. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Alte propuneri, vă rog. 
Domnul Florin Urîte, vă rog. 
Florin-Radu Urîte: 
Grupul consilierilor PDL îl propune pentru funcţia de vicepreşedinte pe domnul Curteanu 

Eugen-Dicones. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul Dolha şi domnul Curteanu dacă sunteţi de acord să candidaţi pentru această 

funcţie. 
Nechita-Stelian Dolha: 
Bineînţeles, da. 
Eugen-Dicones Curteanu: 
Da, mulţumesc colegilor. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dacă mai sunt şi alte propuneri. 
Dacă nu, rog secretariatul tehnic să treacă la întocmirea buletinelor de vot. 
Vasile-Daniel Suciu:  
Am o propunere. Comisia de validare să voteze prima data. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cred ca toată lumea e de acord cu asta. 
5-10 minute pauză. 

* 
 
Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
În cabina de vot se votează. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Avem şi buletinele de vot pregătite. Candidaţii au fost trecuţi pe buletinul de vot în 

ordinea propunerilor făcute. Domnul Dolha Nechita-Stelian a fost trecut primul. Cei care doresc 
să-l voteze pe domnul Dolha pun X-ul în căsuţa din dreptul acestuia, cei care doresc să-l voteze 
pe domnul Curteanu Eugen-Dicones, care este al doilea pe buletinul de vot, pun X-ul în căsuţa 
din dreptul dânsului. 

Rugăm prima dată membrii Comisiei de validare să meargă să voteze şi pe urmă o să vă 
chem în ordine şi pe ceilalţi, după ce votează membrii comisiei. Toată lumea merge în cabină. 
Votează câte două persoane, avem două cabine de vot. Prima dată membrii Comisiei de 
validare şi vă rog să vă împărţiţi, o parte dintre dv. să rămâneţi la cabine şi ceilalţi la urna de 
vot, aici la masă. 

~ se procedează la votul secret ~ 
 
Monica Săsărman:  
Domnule preşedinte, vă rog să atenţionaţi colegii consilieri să împăturească buletinele de 

vot în cabina de vot, pentru că votul este secret. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc doamna consilier. Toţi colegii noştri cunosc legile care guvernează 

România şi îşi cunosc dreptul de a vota secret în cabina de vot.  
Vă mulţumim pentru atenţionarea dv. însă, vă rog frumos să-mi citaţi articolul şi alineatul 

de lege în care se spune unde se împătureşte şi în câte buletinul. 
Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
Votul se produce în cabină. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deci, votul este secret, în cabina de vot. Vedeţi şi dv. că sunt două cabine de vot 

asigurate de către secretariatul tehnic. 
Monica Săsărman:  
Eu vă rog să se consemneze în procesul-verbal de şedinţă observaţia mea. 
 



6 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deci, procesul-verbal se întocmeşte de către secretariatul tehnic, conform tuturor 

cerinţelor legale, doamna avocat. Vă asigurăm de toată disponibilitatea noastră. 
 

~ se continuă procedura de vot secret ~ 
 
Preşedintele Comisiei de validare, vă rog să ne prezentaţi rezultatul votului. 
Ioan Deneş: 
Numărul total de voturi 31, din care valabil exprimate 31.  
Din cadrul acestora: 
- pentru domnul Dolha Nechita-Stelian au votat 18 consilieri judeţeni; 
- pentru domnul Curteanu Eugen-Dicones au votat 13 consilieri judeţeni.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Felicitări domnul Dolha şi mult succes în activitatea dv. 
Trecem la alegerea celui de-al doilea vicepreşedinte şi vă rog să faceţi propuneri. 
Domnul Deneş Ioan, vă rog. 
Ioan Deneş:  
Pentru poziţia a doua de vicepreşedinte îl propun pe domnul Alexandru Pugna. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Alte propuneri? Domnul Florin Urîte mai încercaţi o dată, vă rog. 
Florin-Radu Urîte: 
Îl propun din nou pe domnul Curteanu Eugen-Dicones. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul Pugna, acceptaţi propunerea? 
Alexandru Pugna: 
Da. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul Curteanu? 
Eugen-Dicones Curteanu: 
O să-l rog pe domnul Urîte să nu se supere, dar orice iniţiativă de genul acesta este un 

pic sortită eşecului aşa că, pentru operativitate, eu o să vă propun să nu luaţi în considerare 
propunerea domnlui Urîte şi eu îmi exprim, de data aceasta, faptul că mă retrag. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Dacă sunt alte propuneri? 
Dacă nu, o să rog secretariatul tehnic să treacă la întocmirea buletinelor de vot. 

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Avem şi buletinele de vot pentru alegerea celui de-al doilea vicepreşedinte. Membrii 

Comisiei de validare vă rog să treceţi la exercitarea votului şi apoi colegii noştri. 
 

~ se procedează la votul secret ~ 
 
Preşedintele Comisiei de validare, vă rog să ne prezentaţi rezultatul votului. 
Ioan Deneş: 
Numărul total de voturi 31, din care valabil exprimate 20, nule 11.    
- pentru domnul Pugna Alexandru au votat 20 consilieri judeţeni. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Felicitări domnul Pugna şi mult succes în activitatea dv. 

 
* 
 

Trecem la ultimul punct de pe ordinea de zi – Proiect de Hotărâre privind constituirea 
Comisiilor de specialitate pe domenii de activitate. 

Vin cu rugămintea la dv. să facem propunerile nominale pentru fiecare comisie de 
specialitate în parte. Fac o precizare pentru grupurile politice. Fiecare consilier judeţean nu are 
dreptul să facă parte decât dintr-o singură comisie. Avem 4 comisii cu câte 7 membrii şi suntem 
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28 de consilieri judeţeni, fără preşedinte şi cei doi vicepreşedinţi. Vă rog ca fiecare grup politic 
să facă propunerile în aşa fel încât acestea să nu se suprapună. 

În primul rând, vă supun aprobării dv. un număr de 4 comisii de specialitate care să 
funcţioneze în cadrul Consiliului Judeţean, aşa cum au funcţionat şi în Consiliul Judeţean trecut: 

I. Comisia pentru buget-finanţe, programe şi prognoze economice, cooperare 
economică, administrarea domeniului public şi privat al judeţului, denumită în continuare 
COMISIA ECONOMICĂ; 

II. Comisia pentru dezvoltare urbanistică, lucrări publice, protecţia mediului, a 
monumentelor istorice şi de arhitectură, denumită în continuare COMISIA DE URBANISM; 

III. Comisia pentru activităţi ştiinţifice, învăţămînt, cultură, sănătate, sport, culte 
religioase, denumită în continuare COMISIA DE CULTURĂ; 

IV. Comisia pentru administraţie publică, protecţie socială, ordine publică, drepturi 
şi libertăţi cetăţeneşti, relaţii interne şi inernaţionale, denumită în continuare COMISIA DE 
ADMINISTRAŢIE. 

Cine este pentru aceste 4 comisii? 
Eugen-Dicones Curteanu: 
Dacă denumirea şi numărul acestor comisii de specialitate rămân neschimbate, conform 

vechiului Regulement, atunci nu văd de ce trebuie să mai votăm acest lucru. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul Curteanu, aveţi tot dreptul să vă abţineţi la acest vot. 
Cu unanimitate de voturi ”pentru” s-a aprobat. 
 
Conform legii şi Regumentului, sunt 30 de consilieri judeţeni + preşedintele. Cei doi 

colegi ai noştri aleşi vicepreşedinţi şi cu mine nu putem face parte din comisiile de specialitate. 
Astfel, rămân un număr de 28 de consilieri judeţeni. Deci, în fiecare din cele 4 comisii aprobate 
de noi vor fi câte 7 consilieri. Cu rugămintea la dv., ţinând cont că şi aici avem vot secret, dacă 
sunteţi de acord să facem câte 7 propuneri pentru fiecare comisie, ca să putem face o singură 
procedură de vot pe cele 4 comisii. 

 
Rog să facem propuneri pentru prima comisie – COMISIA ECONOMICĂ.  
Domnul Pugna, vă rog. Secretariatul tehnic să consemneze. 
Alexandru Pugna:  
Pentru COMISIA ECONOMICĂ îi propun pe următorii: 
- Deneş Ioan; 
- Pană Adriana-Doina; 
- Pop George; 
- Suciu Vasile-Daniel. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Alte propuneri. Doamna Bugnar. 
Ramona-Cristina Bugnar: 
Propunerea din partea PP-DD este domnul consilier Ştefan Todea. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Alte propuneri. Domnul Marc, vă rog. 
Vasile Marc: 
Pentru această comisie îi propun pe următorii: 
- Urîte Florin-Radu 
- Marc Vasile. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
S-a consemnat. 
 
Rog să facem propuneri pentru a doua comisie – COMISIA DE URBANISM. 
Domnul Suciu Daniel, vă rog 
Vasile-Daniel Suciu: 
Pentru Comisia de urbanism propunem pe următorii: 
- Popescu Grigore-Dorin; 
- Stroe Iulian-Cristian; 
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- Mureşan Mihail; 
- Moldoveanu Ileana. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Alte propuneri. 
Vasile Marc: 
Pentru Comisia de urbanism propunem pe următorii: 
- Curteanu Eugen-Dicones; 
- Sighiartău Robert-Ionatan; 
- Borş Vasile. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
S-a consemnat. 
 
Rog să facem propuneri pentru a treia comisie – COMISIA DE CULTURĂ. 
Doamna Pană, vă rog. 
Adriana-Doina Pană: 
Propun pe: 
- Coman Samuel Leon; 
- Mereuţă Mircea; 
- Suciu Andrei; 
- Ulecan Maria. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Alte propuneri la Comisia de cultură? 
Domnul Todea, vă rog. 
Ştefan Todea: 
O propun pe Bugnar Ramona-Cristina. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Alte propuneri. 
Domnul Marc. 
Vasile Marc: 
Ii propun pe: 
- Negruşeri Vasile; 
- Montoiu Gabriela-Cătălina. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. A notat secretariatul tehnic? 
 
Rog să facem propuneri pentru a ultima comisie – COMISIA DE ADMINISTRAŢIE. 
Domnul Mureşan, vă rog faceţi propuneri. 
Mihail Mureşan: 
Din partea grupului USL îl propun pe domnul Gaftone Ioan. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul Marc. 
Vasile Marc: 
- Bumbu Mihai-Adrian; 
- Săsărman Monica; 
- Rogozan Florin-Grigore; 
- Peter Luca; 
- Runcan Anton-Claudiu; 
- Lăcătuş Emil. 
 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Secretariatul tehnic vă rog să întocmiţi buletinele de vot pentru cele 4 

comisii. 5 minute de pauză. 
O să primiţi câte 4 buletine de vot prinse cu o agrafă, cu cei 7 colegi de-ai noştri propuşi 

pentru fiecare comisie. Vă rog să puneţi câte un X în fiecare căsuţă, pentru fiecare coleg şi să 
veniţi să le predaţi la secretariatul tehnic, dacă se poate, tot prinse cu agrafă, ca să nu dăm mai 
mult de lucru Comisiei de validare decât trebuie. 

Rog pentru început membrii Comisiei de validare să vină şi să-şi exercite dreptul de vot. 
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~ se procedează la votul secret ~ 

 
Până când membrii Comisiei de validare numără voturile, aş face câteva precizări de 

ordin organizatoric în ceea ce priveşte convocarea următoarelor şedinţe, din lunile iulie şi 
august, mai ales că acum urmează şi perioada concediilor de odihnă. 

Următoarea şedinţă preconizăm că va fi în data de 11 iulie, ora 15ºº şi pe urmă din luna 
august să mergem cu şedinţele ordina în ultima miercuri din lună, la aceeaşi oră. În condiţiile în 
care vom avea probleme stringente, o să vă convocăm la şedinţele extraordinare care se 
impun. Dar ca să ştiţi să vă faceţi şi dv. un program, o să încercăm să fie şedinţele ordinare în 
ultima miercuri din lună la ora 15ºº. Iar în luna august ne vom întâlni în data de 8. Domnule 
secretar v-aţi notat? 11 iulie şi 8 august a.c.  

Am vrut să discutăm puţin despre asta, ca să nu încurcăm pe nimeni, tocmai pentru că e 
vară şi e perioada concediilor. Apoi din septembrie încolo rămâne stabilit. Se vor organiza 
şedinţele în ultima miercuri din lună. Dar ţinând cont că unii colegi de-ai niştri şi-au luat bilete 
mai demult, să încercăm să nu le încurcăm programul. 

Bun. Am stabilit şedinţa din 11 iulie. Pe cealaltă o stabilesc eu şi cu domnul secretar. 
 

* 
 

Au sosit şi membrii Comisiei de validare cu numărătoarea voturilor. Domnule preşedinte, 
vă rog să ne prezentaţi rezultatele. 

 
Ioan Deneş: 

 I. COMISIA ECONOMICĂ: nr. total voturi 31, valabil exprimate 31 
1. DENEŞ IOAN    – 25 voturi 
2. PANĂ ADRIANA-DOINA  – 25 voturi 
3. POP GEORGE    – 24 voturi 
4. SUCIU VASILE-DANIEL  – 23 voturi 
5. TODEA ŞTEFAN   – 24 voturi 
6. URÎTE FLORIN-RADU   – 20 voturi 
7. MARC VASILE    – 20 voturi 

 
II. COMISIA DE URBANISM: nr. total voturi 31, valabil exprimate 31 
1. POPESCU GRIGORE-DORIN   – 22 voturi 
2. STROE IULIAN-CRISTIAN   – 26 voturi 
3. MUREŞAN MIHAIL    – 26 voturi 
4. MOLDOVEANU ILEANA   – 25 voturi 
5. CURTEANU EUGEN-DICONES  – 19 voturi 
6. SIGHIARTĂU ROBERT-IONATAN  – 19 voturi  
7. BORŞ VASILE     – 19 voturi  

 
III. COMISIA DE CULTURĂ: nr. total voturi 31, valabil exprimate 31 
1. COMAN SAMUEL LEON  – 27 voturi 
2. MEREUŢĂ MIRCEA   – 25 voturi 
3. SUCIU ANDREI    – 24 voturi 
4. ULECAN MARIA   – 24 voturi 
5. BUGNAR RAMONA-CRISTINA – 21 voturi 
6. NEGRUŞERI VASILE   – 19 voturi  
7. MONTOIU GABRIELA-CĂTĂLINA – 19 voturi 

 
IV. COMISIA DE ADMINISTRAŢIE: nr. total voturi 31, valabil exprimate 31 
1. GAFTONE IOAN   – 26 voturi 
2. BUMBU MIHAI-ADRIAN  – 20 voturi 
3. SĂSĂRMAN MONICA   – 19 voturi 
4. ROGOZAN FLORIN-GRIGORE – 20 voturi 
5. PETER LUCA    – 19 voturi 
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6. RUNCAN ANTON-CLAUDIU  – 20 voturi 
7. LĂCĂTUŞ EMIL    – 20 voturi 
 
Emil Radu Moldovan – preşedinte – 
Vă mulţumesc mult domnule preşedinte. 
Stimaţi colegi, vă mulţumesc şi dv. pentru modul cum s-au desfăşurat lucrările şedinţei 

de constituire a Consiliului Judeţean. Vă felicit pe toţi încă o dată pentru alegerea dv. şi sper ca 
împreună să putem să facem ceva pentru judeţul Bistriţa-Năsăud. 

Cu permisiunea dv., o să-i rog pe cei doi vicepreşedinţi aleşi să vă adreseze şi ei câteva 
cuvinte, începând cu domnul Dolha Stelian. 

Nechita-Stelian Dolha: 
Mulţumesc domnule preşedinte.  
Deşi ştiu că vă grăbiţi, deşi ştiu că sunteţi obosiţi, întrucât totuşi a durat şedinţa 3 ore, 

vreau să vă mulţumesc celor care m-aţi votat pentru că m-aţi votat, celor care nu m-aţi votat 
pentru că poate aţi vrut să mă votaţi şi v-aţi răzgândit între timp, dar cel mai evident lucru este 
că suntem colegi şi mi-aş dori ca începând de azi, să urmăm nu doar un sfat pe care Victor 
Ponta îl adresa preşedintelui Consiliului Judeţean, Radu Moldovan, şi să fim, începând de 
astăzi, mai mult oameni şi mai puţin politicieni. De ce mai mult oameni şi mai puţin politicieni? 
Pentru că ceea ce cred eu că ne lispeşte acum, clasei politice în general, este omenia. Omenia 
este cea care ne leagă pe noi, reprezentanţii în Consiliul Judeţean, de cetăţenii din acest judeţ. 

Mi-aş dori ca de mâine vremea monologurilor să ia sfârşit, mi-aş dori ca de mâine să 
apară sau să reînvie vremea dialogurilor, a dialogurilor cu sens, nu fără sens, a dialogurilor 
logice, nu ilogice, a dialogurilor cu substanţă şi nu nefondate. 

Mi-aş dori într-adevăr să fim o echipă, cei din USL, PP-DD şi dv., trebuie să ne apucăm 
de muncă şi haideţi cu toţii să ne apucăm de muncă, pentru că peste o lună, 1 an, 4 ani, nu 
trebuie să dăm socoteală, ci raportul nostru, al tuturor va trebui să fie pozitiv. 

Mulţumesc pentru tot. 
Emil Radu Moldovan – preşedinte – 
Mulţumesc domnule vicepreşedinte. Domnul Alexandru Pugna, vă rog. 
Alexandru Pugna: 
Eu vreau să vă mulţumesc tuturor celor care mi-aţi dat votul şi vreau să vă asigur că voi 

face tot ceea ce îmi stă în putinţă pentru a-mi duce la îndeplinire misiunea pe care iată astăzi 
am primit-o şi sper ca în continuare să avem o colaborare fructuoasă aici în Consiliul Judeţean, 
să putem rezolva problemele cu care se confruntă judeţul Bistriţa-Năsăud. Sper să fim o echipă. 
Vă doresc tuturor succes în această ipostază de consilier judeţean. 

Emil Radu Moldovan – preşedinte – 
Mulţumesc Alexandru Pugna. 
Declar închisã şedinta de constituire a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

 
* 

 
Drept pentru care, se încheie prezentul proces-verbal. 

 
 
 

 P R E Ş E D I N T E,     SECRETARUL JUDEŢULUI, 
Emil Radu Moldovan           Iosif Redl 

 
 
 
 
 
 
 

Întocmit: Moldovan Nicoleta  


